

APT Vårdplatskoordinatorer

Datum: 2026-08-19

Tid: Kl. 14.00-16.00

Plats: Lilla gymnasalen, Fysioterapin, NÄL

Deltagare

Victoria Seaton

Rola Zino

Lotta Hedesbo

Lisa Gustafsson

Övriga deltagare

Förnamn Efternamn (vilken mötespunkt)

Mötespunkt	Anteckning	Ansvarig
1. Information	Ny verksamhetsutvecklare /assistent under Jonas Blank började 17/8, Elisabeth Zander.	
2. Deltagande på APT	Det är svårt att få alla att delta när fler arbetar dag/kväll/natt/, uppskattas om man deltar även när	

	man är ledig, tid mot tid utgår. • Vi fortsätter med onsdagar kl 14.00-16.00 tillsvidare. • Vi provar att denna gång spela in APT så att de som inte deltar kan se i efterhand, detta kommer att utvärderas. Förslag om ett dokument länkat till presentationen där man kan signera att man deltagit samt lämna ev tankar och åsikter. • PowerPointen kommer att läggas på vår sharepoint sida.	
3. Personal	• Dzana kommer att gå ner till 50% när rekrytering är klar och Susanne till 75%. • Dialog kring rekrytering SSK Niklas och SSK Jennifer har varit på intervju för ev delad tjänst/utlåning. Även usk Sofia som arbetat hos oss i sommar är intresserad av	

	tjänst och har varit på intervju. Annons kommer att läggas ut, troligtvis internt.	
4. Arbetsmiljö	• Sommaren : V26 och 27 var väldigt tuffa annars rätt ok. Det svåra är att det är mycket ny och extra personal, det gäller avd, akuten, läk och även hos oss. Det gör att alla rutiner inte följs helt samt att det tar lite längre tid med allt. Sommaren är som den är och vi kan inte förvänta oss samma tempo som vanligt. Lotta och Lisa stämmer av med VPVC och OiB deras upplevelse av koordineringen. - UK räkningen från VIS är uppskattad även om det kanske inte alltid faller ut som det ser ut. - Utdata ska försöka få ut information om hur stor procent av patienter med PUD datum som går hem. - Inför nästa sommar önskas en översikt på VPVC	

	semestrar och vem som ersätter. - Inför nytt schema: Vi vill till nästa APT få veta era önskemål inför det nya schemat, maila gärna era önskemål till Lotta och Lisa. • Vårt kontor: - Ljuset på natten, vi får undersöka igen. - Ljudnivån vid larm och "oroliga/sjuka" patienter - Nytt rum?? Ska undersökas igen. Är det ok för oss utanför akuten? - Hemifrån vid dubbelpass känns ok/nödvändigt då det är många timmar - Rola har föreslagit gåband alternativt skrivbordscykel vilket är en bra idé. Tyvärr är det inte möjligt i dagsläget pga utrymme.	
5. Verksamhet	• Formsenkäten: Fungerar bra. Breddinföra	

	till hösten efter beslut från akutvårdskedjan. • Intern flyttanmälan: Behöver lyftas igen ang ffa UK, godkänt av konsult och när flyttbehov ändras. Även godkända/ej godkända konsulter och kontakt med/övertag från andra sjukhus måste dokumenteras i Melior av läkare Lisa och Lotta tar med till ”In och utskrivningsgruppen. • Innovationsfonden: Ansökan har skickats in, ”Behovsdriven utveckling av framtidens vårdplatskoordinering” • Lotta provade under några veckor med veckobrev, skickar framöver nyhetsbrev vid behov. • 12.30 mötet Vad är syftet? Vad förväntas av oss VPK vid mötet?	
--	---	--

	Lisa och Lotta tar med till möte med VPVC. - VPK har fått ett åtgärds kort, viktigt att alla tittar på det. Kommer tas upp på nästa APT. - Inskrivningslappen/SBAR: Behöver den justeras? Fundera tills nästa APT.	
6. Avvikelser	Genomgång. Kommer att läggas på vår sharepoint sida	
7. Sammanfattningsvis	Inför nästa APT: - Fundera på nya schemat - Titta på åtgärds kortet -	

Information till andra grupper

Vid behov

Nästkommade möten
2026-10-07 Kommentar om frågor som ska tas upp på nästkommade möten: Schema Åtgärds kortet

